
SHELLY LAMP
Suspension lamp

ENG

Design Dima Loginoff dimaloginoff.com 

Brand SOLARIS, Sweden


Dima about the project: There’s an amazing company in Sweden I’ve started to work at a few 
years ago, designing the lamp that should be made of recycled ocean plastic. I was thrilled to 
be a part of this important project making the lamp from the waste! It wasn’t easy to manage 
the process, there was a time I thought it wouldn’t work, but today I found out that it does 
work and the lamp is done!  I can proudly introduce you to Solaris, which makes this 
important work, including an educational part of the project. Obviously this is a tiny step in 
ecological initiatives, a drop in the ocean, but this is important step, for sure it is important 
for me, an important collaboration, I won’t get a cent from Solaris, all the proceeds that could 
go to pay my fee will go to the development of this project.


We are kindly asking you to send us the article in pdf or jpeg with the magazine cover to press@dimaloginoff.com in case you published our design! Thank you so much!




SHELLY LAMP
Подвесной светильник

Дизайн dimaloginoff.com 

Для SOLARIS, Швеция 


Дима о проекте: Несколько лет назад начал работать с компанией из Швеции над 
проектом светильника, который будет изготавливаться из пластика, выловленного в 
океане. Светильник из мусора - как я был рад, что могу хоть каким-то своим скромным 
участием принять участие в этом деле! Проект шел непросто и в какой-то момент я уже 
отчаялся, думая, что ничего не получится. А сегодня увидел, что светильник готов и я 
могу с гордостью представить вам компанию Solaris, которая занимается этим важным 
делом, в том числе и с просветительской точки зрения. Разумеется, это маленький шаг в 
вопросе очищения планы от мусора, капля в море, но для меня это очень важный шаг,  
важный проект, я не получу от него ни цента, все вырученные средства, которые могли 
бы пойти на выплату моего гонорара, пойдут на развитие этого проекта.  


RUS

Пожалуйста, если Вы используете этот дизайн в публикации, мы просим Вас прислать нам статью вместе с обложкой журнала в pdf или jpeg на press@dimaloginoff.com Большое спасибо! 


